
Bygge-, Parkerings- og Miljømyndighed 
Teknik- og Miljøforvaltningen  

Besvarelse vedrørende udløb ved Kalvebod Bølge 

Medlem af Borgerrepræsentationen Jakob Næsager (C) har den 27. 
juni 2024 stillet følgende spørgsmål til Teknik- og Miljøforvaltningen. 

Spørgsmål 
Jeg kan se, at der er massive udløb i havnen syd for Kalvebod Bølge. 
Hvad er årsagen til, at der er massive udløb i havnen på trods af, at det 
ikke har regnet i flere uger? 

Svar 
Det er rigtigt, at der var en ret tydelig udledning af vand syd for 
Kalvebod Bølge i torsdags. Årsagen til, at der var udledning var, at 
mange har haft behov for at bruge fjernkøling i bygningerne, fordi der 
var tale om en varm dag. Der er derfor tale om udledning af kølevand fra 
HOFOR. 

Der var ikke nogen udledning af overløbsvand fra HOFORs store 
overløbsledning, der har udløb få meter fra kølevandsudledningen 

Indsat nedenfor er billeder, der viser udledningen samt at der ikke var 
udledning fra HOFORs overløbsledning taget torsdag eftermiddag: 

03-07-2024

Sagsnummer i F2 
2024 - 13907 

Dokumentnummer i F2 
148520 

Sagsnummer i eDoc 
2024-0236857 
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Billede 1 Udledning 
 
 

 
Billede 2: HOFORs overløbsledning 

 
Svaret er offentligt tilgængeligt på https://www.kk.dk/politik/politiske-
udvalg/teknik-og-miljoeudvalget/politikerspoergsmaal-til-teknik-og-
miljoeforvaltningen 
 
Stina Siemsen 
Sekretariatschef  
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